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Bunnik, 10 juli 2024 

 

 

Onderwerp: Voortgang werkzaamheden Houthandel van Dam 

 

 

Beste bewoner,  

 

Op 27 juni informeerden wij u over het staken van de bouwwerkzaamheden voor de sloop-nieuwbouw van 

Loods 23 vanwege een explosievenonderzoek. Met deze brief informeren wij u over de uitvoering van het 

onderzoek en de werkzaamheden de komende weken. 

 

Explosievenonderzoek 

Informatie van een inwoner was voor ons aanleiding om BeoBOM/Euroradar in te schakelen voor onderzoek 

naar onontplofte oorlogsresten. Het plan van aanpak is inmiddels akkoord bevonden door de gemeente Bunnik. 

De gebieden waar in de grond gewerkt gaat worden, worden vooraf onderzocht en vrijgegeven. Denk hierbij 

aan het aanleggen van de riolering en van de zogeheten funderingspoeren. De planning tot en met 23 augustus 

ziet er globaal als volgt uit: 

- De rioolsleuf wordt onder begeleiding van EuroRadar begeleid uitgegraven. Deze werkzaamheden 

duren tot en met 19 juli. 

- Hierna wordt de riolering tot en met 23 augustus aangelegd. 

- Van 29 juli tot en met maandag 12 augustus wordt de grond rond de grindkernen (onderdeel van de 

fundering) en brandputten onderzocht door Euroradar.  

  

De bouwwerkzaamheden worden verder hervat als uit het uitgebreide onderzoek blijkt dat er geen explosieven 

in het werkgebied liggen.  

 

Aftrillen vluchtpad achter Loods 22 

Het vluchtpad achter Loods 22 (tussen loods en tuinmuur) is voorzien van een gebroken puinverharding. Deze 

moet nog afgetrild worden, dit zal enige hinder veroorzaken. Deze werkzaamheden worden donderdag of 

vrijdag uitgevoerd en duren zo’n 3 à 4 uur. Met de werkzaamheden wordt na 9 uur ’s ochtends gestart. 

 

Meer informatie of vragen? 

Van 15 juli tot 5 augustus ben ik op vakantie. Tijdens deze periode kunt u mijn collega Sam Hermant bereiken 

voor vragen of klachten via sam@deomgevingsmanager.nl.  

 

Tot slot kijken wij terug op twee nuttige en prettige werksessies waarin met bewoners is gekeken naar de 

mogelijkheden om het terrein van Houthandel van Dam en de achterwand van Loods 22 beter te laten 

aansluiten op de omgeving. De gesprekken hebben een duidelijk beeld gegeven van het doel van de 

aanpassingen en ideeën/opties. Deze gaan wij nader onderzoeken, in september komen wij hier graag bij u op 

terug. 

 

Hopende u hiermee voor nu voldoende geïnformeerd te hebben en ik wens u een fijne zomer! 

 

Met vriendelijke groeten, 

Namens TABS Holland N.V./Houthandel van Dam, 

 

 

 

Mara Hoogveld 

mailto:sam@deomgevingsmanager.nl

